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Skrivelse 

 

Behov av platser på Vård -och omsorgsboende 

Frågan om platser på vård- och omsorgsboenden för de äldre, är en ständigt aktuell fråga inom 

vårt stadsdelsområde. Förvaltningen har tidigare vid upprepade tillfällen, presenterat aktuell 

boendeplan för äldre och redogjort för den förväntade befolkningsprognosen med anledning av 

att antalet äldre väntas öka de kommande åren och vara i behov av plats på ett befintligt boende.  

I senaste publiceringen av Mitti Söderort har det framkommit enligt gällande artikel, att många 

lediga platser finns på ett vård -och omsorgsboende men trots det får många äldre besked om 

avslag och nekas plats på befintligt boende i större omfattning.   

Sverigedemokraternas uppfattning är att våra äldre i möjligaste mån skall ges möjlighet att 

beviljas plats på vård och – omsorgsboende med hänsyn till dess enskilda behov.  

 

Mot den bakgrunden vill vi väcka denna skrivelse med följande frågeställningar: 

Hur arbetar förvaltningen framgent för att säkerställa att fler äldre med behov, beviljas plats? 

Hur sker samarbetet med äldreförvaltningen? 

Hur ser bedömningskriterierna ut avseende biståndsbedömning? 

Bland de tomma platser som finns, disponeras dessa för någon annan målgrupp? 

 

 

 


